

EMPLOYMENT DEVELOPMENT DEPARTMENT  
PO BOX 2530  
RANCHO CORDOVA, CA 95741-2530



### ຮ້ອງຂໍເພື່ອການກວດສອບຢືນຢັນຕົວຕົນ

ຊື່ ແລະ ທີ່ຢູ່ຂອງຜູ້ຮ້ອງຂໍ

ວັນທີສົ່ງຈົດໝາຍ:  
ວັນທີມີຜົນບັງຄັບໃຊ້:

ຊື່, ທີ່ຢູ່ເມືອງຂອງຜູ້ຮ້ອງຂໍ,  
ລະຫັດຫັດໄປສະນີ CA

ເບີໂທລະສັບ EDD TOLL:  
1-866-401-2849

ທ່ານໄດ້ຮູ້ບໍ່ຈັງການນີ້ ເພາະວ່າ ພະແນກພັດທະນາ ບຸກຄະລາກອນ (EDD) ບໍ່ສາມາດຮູ້ໄດ້ ເພື່ອຢືນຢັນຕົວຕົນຂອງທ່ານໂດຍອີງໃສ່ ມູນນິທິ ດສະໜອງໃຫ້ມີ ອົມການຢືນຄ່າຮ້ອງຂໍປະກັນໄພຫວ່າງງານ (UI). ກະລຸນາໝາຍໃສ່ ຫ້ອງທີ່ເໝາະສົມຂໍ້ ງາວຸ່ມນີ້:

- ຂາເລະຈ້າ ໄດ້ ຢືນຄ່າ ຮ້ອງນີ້ໃນ ມື້ທີມີ ຜົນບັງຄັບໃຊ້ຈັງເທິງ ລັດ. ວົງລາຍເຊັນ ແລະ ວົງ ວໍ ນິທິໃສ່ນີ້ແບບຟອມສະບັບນີ້ ຢູ່ ດ້ານລຸ່ມ ແລະ ໃສ່ ສຄືນໄປໃນຊ່ອງທີ່ມີເອກະສານ ຮ້ອງຂໍ ຢ່າງຢືນ ຕົວຕົນທີ່ ດວະ ບຸ ຢູ່ ດ້ານ ຫຼັງຂອງແບບຟອມສະບັບນີ້.
- ຂາເລະຈ້າ ບໍ່ໄດ້ ຢືນຄ່າ ຮ້ອງໃນມື້ທີມີ ຜົນບັງຄັບໃຊ້ຈັງເທິງ. ວົງລາຍເຊັນ ແລະ ວົງ ວໍ ນິທິໃສ່ນີ້ແບບຟອມສະບັບນີ້ ຢູ່ ດ້ານລຸ່ມ ແລະ ໃສ່ນິທິໄປໃນຊ່ອງ ຈົດໝາຍທີ່ ໄດ້ເອົາໃຫ້ EDD ຈະສືບສວນ ທຸກລາຍງານການ ສັ່ງໂກງ.

**ສິ່ງສໍາຄັນ: ການບໍ່ປະຕິບັດ ຄໍາຮ້ອງຂໍນີ້ພາຍໃນ 10 ມື້ຕາມເວລາປະຕິທິນ ນັບແຕ່ມື້ສົ່ງຈົດໝາຍຂອງແບບຟອມສະບັບນີ້**

EDD ບໍ່ສາມາດອອກໃບຈ່າຍດຽນຊ່ວຍເຫຼືອຈົດໝາຍທີ່ຈະສະໜອງເອກະສານອັນເປັນນິທິອອມ ຮັບໄດ້, ແລະ EDD ໄດ້ຮັບການຢືນຢັນ ລວມທັງການຢືນຢັນຕົວຕົນຂອງທ່ານ ແລະ ລະຫັດປະກັນສັງຄົມ (SSN) 9 ຕົວເລກທີ່ທ່ານໄດ້ໃຫ້ໃນເວລາທີ່ກ່າວມາຂ້າງເທິງ, ຊຶ່ງ ມັນອັນດຽວກັນກັບອົງການປະກັນສັງຄົມ (SSA) ໄດ້ອອກໃຫ້ທ່ານ.

ເອກະສານ ຢັ້ງຢືນ ຕົວຕົນ ທັງສອງປະເພດທີ່ EDD ຕ້ອງການ ແມ່ນ ລະ ບຸ ວໍ ໃນໜ້າທີ່ສອງຂອງ ຈັງການສະບັບນີ້. **ເອກະສານ ຄັດຕິດທີ່ ອັນເປັນນິທິອອມ ຮັບໄດ້ສໍາລັບການຢັ້ງຢືນຕົວຕົນ (DE 1326CD) ທີ່ໄດ້ສະໜອງໃຫ້ເປັນແບບຢ່າງ ອັນລະອຽດ ຂອງບັນດາເອກະສານການ ຢັ້ງຢືນຕົວຕົນອັນເປັນນິທິອອມ ຮັບໄດ້.** ຖ້າ ທ່ານ ບໍ່ສະໜອງເອກະສານຢັ້ງຢືນຕົວຕົນທີ່ອອມ ຮັບໄດ້ເອກະສານ ນິທິບໍ່ອະນຸຍາດໃຫ້ EDD

ສ້າງ ຕົວ ຕົນຂອງ ທ່ານ, ທ່ານຈະບໍ່ມີສິດໃຊ້ ຜົນປະໂຫຍດ. ຖ້າ ທ່ານ ຕ້ອງການເວລາເພີ່ມເຕີມເພື່ອການສະໜອງເອກະສານການຢືນຢັນ ຕົວ ຕົນ, ແມ່ນໃຫ້ປະຕິບັດຕາມຄໍາແນະນໍາໃນໜ້າທີ 2 ຂອງ ຈັງການສະບັບນີ້ ເພື່ອຂໍເວລາເພີ່ມເຕີມ.

**ຫ້າມ ສົ່ງສໍາເນົາເຕັ້ນປະກັນສັງຄົມຂອງທ່ານ.. ບັດຈະ ບູ້ ກົງກັນກັບຂໍ້ກໍາ ນິດທີ່ ຕ້ອງການ.**

**ເວລາ ແລະ ສິ່ງຟອມນີ້ກັບຄືນ ເພື່ອມາບັນທຶກ ເອກະສານ ຢັ້ງຢືນການຢືນຢັນ ຕົວ ຕົນທີ່ຈະແຈ້ງ ແລະ ສາມາດອ່ານໄດ້ ໄປນຳຊ່ອງຈົດໝາຍຄັດຕິດມາ ພາຍໃນ 10 ມື້**

ນັບແຕ່ ມື້ ສົ່ງ ຈົດໝາຍ ຈັງການນີ້. ທ່ານ ຕ້ອງສືບຕໍ່ດໍາເນີນການຢືນຢັນໃນ ຕໍ່ລະອາທິດວ່າ ທ່ານ ເຮັດການສ້າງຂໍສິດທີ່ປະໂຫຍດໃນຂະນະທີ່ ບັນຫາຢືນຢັນເຮັດຕົວຕົນ ບໍ່ສາມາດຖືກແກ້ໄຂເລື້ອຍໆ ການການລາຊ້າໃນການ ນໍາ ຕາມ ນການ ຮ້ອງຂໍຂອງ ທ່ານ. ຫ້າມສົ່ງຄືນແບບຟອມຂອງ EDD ອື່ນໆ ໄປນຳຊ່ອງ ຈົດໝາຍສະບັບນີ້.

ຂ້າພະເຈົ້າເຂົົາໃຈກົດໝາຍ ທີ່ໄດ້ກໍານົດການວົງໂທດຕ່າງໆ ຖ້າຫາກຂ້າພະເຈົ້າ ມີເຈດຕະນາທີ່ບໍ່ຖືກຕ້ອງ ຫຼື ໃຫ້ຂໍ້ມູນທີ່ບໍ່ຈິງເພື່ອໃຫ້ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດ. ຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຖະແຫຼງໂດຍພາຍໃຕ້ການວົງໂທດອັນເນື່ອງມາຈາກການໃຫ້ການເຫັນວ່າ ຂໍ້ມູນທີ່ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ສະໜອງໃຫ້ ແລະ ເອກະສານຕ່າງໆທີ່ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ສົ່ງເປັນຄວາມຈິງ ແລະ ຖືກຕ້ອງ ແລະ ເປັນຂອງຂ້າພະເຈົ້າແທ້.

ເພື່ອນຊື່ຂອງທ່ານ	ລາຍເຊັນ (ຈໍາເປັນ)	ເບີໂທລະສັບ	ວັນທີ
str012			

### ຈຳເປັນຕ້ອງມີເອກະສານຢືນຢັນຕົວຕົນ

ສິ່ງທີ່ສຳຄັນ: ລະບຸເລກປະກັນສັງຄົມຂອງທ່ານໃສ່ທຸກໆເອກະສານທີ່ໄດ້ສົ່ງມາ.

ທ່ານຕ້ອງສະໜອງສຳເນົາຮູບຖ່າຍການຢັ້ງຢືນຕົວຕົນທີ່ຊັດເຈນ ໜຶ່ງສະບັບ ແລະ ສາມາດອ່ານໄດ້ ເຊິ່ງສະແດງໃຫ້ເຫັນຊື່ຢ່າງຊັດເຈນ, ວັນເດືອນປີເກີດ ແລະ ຮູບຖ່າຍຂອງທ່ານ (ເບິ່ງເອກະສານຕິດຄັດສຳລັບແບບຢ່າງຂອງເອກະສານອັນເປັນທີ່ຍອມຮັບໄດ້).

ແລະ

ຜ້ອມນັ້ນ, ທ່ານຕ້ອງສະໜອງເອກະສານທີ່ຊັດເຈນ ແລະ ສາມາດອ່ານໄດ້ ຢ່າງໜ້ອຍ ໜຶ່ງສະບັບ ຈາກລາຍການຂ້າງລຸ່ມນີ້ (ເບິ່ງເອກະສານຕິດຄັດສຳລັບແບບຢ່າງຂອງເອກະສານອັນເປັນທີ່ຍອມຮັບໄດ້).

- ຂໍ້ມູນການຈ້າງງານ ຫຼື
- ການຢືນຢັນທີ່ຢູ່ອາໄສ ຫຼື
- ການຢືນຢັນເລກ SSN ຫຼື
- ການຢືນຢັນວັນເດືອນປີເກີດ.

ຫ້າມສົ່ງສຳເນົາບັດປະກັນສັງຄົມຂອງທ່ານ. ບັດຈະ ບູ່ ກົງກັນກັບຂໍ້ກຳນົດທີ່ຕ້ອງການ.

#### ຂໍ້ເວລາເພີ່ມເຕີມ

ທ່ານມີສິດທີ່ຈະຂໍເວລາຕື່ມເພື່ອເກັບເອກະສານ ຫຼື ຂໍຄຳແນະນຳຈາກຜູ້ຕາງໜ້າ. ຖ້າທ່ານຕ້ອງການເວລາເພີ່ມເຕີມ ທ່ານຕ້ອງຕິດຕໍ່ຫາຫ້ອງການ EDD ໂດຍທຸກໆໂທລະສັບ ຫຼື ທາງໄປສະນີທີ່ຢູ່/ເບີໂທລະສັບ ໃນໜ້າທີ່ໜຶ່ງ **ພາຍໃນ 10 ມື້** ຫຼັງຈາກມີສົງຄົມາຍຂອງແບບຟອມນີ້ເພື່ອຂໍເວລາເພີ່ມເຕີມ. ຖ້າ EDD ບໍ່ໄດ້ຮັບເອກະສານທີ່ຕ້ອງການພາຍໃນ 10 ມື້ ຫຼື ບໍ່ໄດ້ຂໍຕໍ່ເວລາຕາມທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້, ຜົນປະໂຫຍດທີ່ຈະໄດ້ຮັບ ກໍຈະຖືກປະຕິເສດ.

#### ຄວາມຜິດພາດທົ່ວໄປທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບການຢືນຢັນຕົວຕົນ

- **ວນເດືອນປີເກີດ** ທີ່ທ່ານໄດ້ສະໜອງໃຫ້ໃນເວລາທີ່ທ່ານຍືນຄຳສັ່ງແມ່ແຕກຕ່າງຈາກ ວັນເກີດທີ່ຢູ່ SSA ແລະ/ຫຼື ພະແນກຍານພາຫະນະ (DMV).
- **ຊ** ທີ່ທ່ານລະ ບ ໃນເວລາທີ່ທ່ານ ນືຍ ນໍຄາ ຮ້ອງ ແ ມ່ນ ແຕກ ຕ່າງ ຈາກ ສື່ ຢູ່ ໃນ SSA ຫຼື DMV. ທ່ານອາດຈະ ໄດ້ ບຽງ ນື ຊ ຂອງ ທ່ານ ແລະ ບໍ່ ໄດ້ ແ ຈັງ ໃ ຫ້ SSA ແລະ/ຫຼື DMV ຮັບຮູ້.
- **SSN** ທີ່ທ່ານເອົາໃຫ້ໃນເວລາທີ່ທ່ານຍືນຄຳສັ່ງ ແ ມ່ ນໍບຸຖືກ ຕ້ອງ. ທ່ານອາດຈະລືມ ຕົວເລກ ຫຼື ບຽນລະ ຫັດ ໃນເວລາທີ່ທ່ານ ນືຍ ນໍຄາ ຮ້ອງ UI ຂອງ ທ່ານ ຫຼື ເມື່ອ ທ່ານສະໜອງໃຫ້ນາຍ ຈ້າງ ຂອງ ທ່ານ.

EDD ບໍ່ໄດ້ອັບເດດຂໍ້ມູນຂອງ SSA ຫຼື DMV. ຖ້າ **ວັນເດືອນປີເກີດ** ຫຼື **ຊື່** ຂອງທ່ານ ທີ່ໃຊ້ຢູ່ໃນ SSA ຫຼື DMV ບໍ່ຖືກຕ້ອງຕາມການກວດສອບຄືນໃນຂໍ້ມູນ SSA, ໃບຂັບຂີ່ ຫຼື ບັດປະຈຳຕົວຂອງທ່ານ, ໃຫ້ຕິດຕໍ່ຫາ SSA ຫຼື DMV ໂດຍກົງເພື່ອດຳເນີນການປ່ຽນແປງ. ຖ້າ **SSN** ໃນເອກະສານຢູ່ກັບນາຍຈ້າງຂອງທ່ານ ແມ່ນບໍ່ຖືກຕ້ອງຕາມການກວດສອບຄືນກ່ຽວກັບບັນທຶກການຈ່າຍເງິນຂອງທ່ານ, ແມ່ນໃຫ້ແກ້ໄຂໂດຍກົງກັບນາຍຈ້າງຂອງທ່ານ. ສືບຕໍ່ສົ່ງເອກະສານທີ່ມີຢູ່ໃຫ້ EDD ເພື່ອແກ້ໄຂບັນຫາການຢືນຢັນຕົວຕົນພາຍໃນ 10 ມື້ຕາມປະຕິທິນນັບຈາກວັນທີ່ແຈ້ງການສະບັບນີ້. ໃຫ້ສຳເນົາເອກະສານສະບັບປັບປຸງໃໝ່ ໃຫ້ກັບ EDD ທັນທີທີ່ພ້ອມ.

ມາດຕາ 1253 (ກ) ຂອງລະຫັດປະກັນໄພຫຼວ່າງງານຂອງລັດຄາລິຟໍເນຍ (CUIC) ລະບຸວ່າ ທຸກການຮຽກຮ້ອງສິດທິປະໂຫຍດຕ້ອງຖືກຍືນໄປຕາມກົດລະບຽບຂອງ EDD. ມາດຕາ 1257 (ກ) ຂອງ CUIC ລະບຸວ່າ ຖ້າບຸກຄົນໃຫ້ຂໍ້ມູນທີ່ບໍ່ຖືກຕ້ອງແກ່ EDD ເພື່ອໃຫ້ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດ, ບຸກຄົນນັ້ນອາດຈະຖືກລົງໂທດ. ຂໍ້ທີ 22, ກົດລະບຽບຂອງລັດຄາລິຟໍເນຍ, ມາດຕາ 1326-2 (ຂ)(2)(ກ) ລະບຸວ່າ EDD ອາດຈະຢາກໃຫ້ຜູ້ຮ້ອງຂໍຢືນຢັນ SSN ວ່າເປັນຜູ້ທີ່ອອກໃຫ້ໂດຍ SSA ຖ້າຫາກຂໍ້ມູນສາມາດສະໜອງໃຫ້ EDD ກໍສະແດງໃຫ້ເຫັນວ່າ SSN ອາດຈະເປັນຂອງບຸກຄົນອື່ນ ຫຼື ບໍ່ແມ່ນຕົວເລກທີ່ຖືກຕ້ອງ.